
Lloret posa f i a un litigi urban�stic per al�ar una casa club en

un golf 14 anys despr�s

L'Ajuntament aprova una modif icaci� del Pla General per� amb els

informes i peticions paisatg�stiques d'Urbanisme

Membres de Lloret per la Independ�ncia mostrant

estelades al ple en rebuig per la retirada d«una

bandera.

LLORET DE MAR| E.BATLLE

Lloret de Mar ha posat f i a un litigi urban�stic que va comen�ar ara

fa 14 quan els promotors del camp de golf del Suro Gros van

comen�ar a tramitar la construcci� d'aquest equipament espor tiu.

Ara, una modif icaci� puntual del Pla General permetr� que

f inalment puguin culminar el projecte i construir una casa club en el

camp.

Tot i aix� com va relatar el regidor de l'Ërea de Territori,

Sostenibilitat, Jordi Mar t�nez (CiU) ser� "edif icaci� integrada a

l'entorn i la topograf ia existent" tal i com ha requerit la Comissi�

Territorial d'Urbanisme a l'ajuntament aix� com tamb�, els informes

favorables de dos ens:  la Direcci坦 General Costes i el depar tament d'Agricultura.

Aquest 辿s l'炭ltim pas f ins que Urbanisme en faci l'aprovaci坦 f inal i tots els regidors -excepte el del grup d'ICV-

van coincidir que cal acabar amb aquest tema ja que por ta molts anys de tramitaci坦. I 辿s que si b辿 tot va

comen巽ar fa 14 anys, va ser quan es va aprovar el Pla General de Lloret que es va encallar la construcci坦 de

la casa club, ja que el camp de nou forats si b辿 estava constru誰t per嘆 es va canviar la qualif icaci坦 del s嘆l

a la zona on s'havia de fer la nova edif icaci坦 i en el moment que van demanar perm鱈s, se'ls el va denegar.

Davant dels fets, la promotora va presentar un recurs d'al巽ada i des de la Generalitat, l'any 2010, el llavors

conseller de Pol鱈tica territorial i Obres p炭bliques va recomanar fer la modif icaci坦 del Pla General per tal que

compl鱈s el pla director Urban鱈stic del Sistema Costaner que 辿s el qu竪 va fer canviar la categoria de

s嘆lde la zona i en conseq端竪ncia es va introduir en el planejament. Ara, dos anys despr辿s s'ha aprovat i tots

els grups van coincidir en la bona soluci坦 excepte ICV. Pel regidor Javier Rodr鱈guez Pacios la modif icaci坦

辿s una operaci坦 de "pelotazo" en requalif icar-se par t del s嘆l. El regidor de Territori en canvi li va assegurar

que nom辿s s'havien afectat uns 2.500 metres quadrats.

"L'estelada desapareguda"

Un altre fet destacat del ple 辿s que cada cop que tenia el torn de paraula el regidor del PP Enric Mar t鱈nez

membres de Lloret per la Independ竪ncia van estar al巽ant estelades. Al f inal del ple en el torn de paraula del

p炭blic van voler explicar el motiu per嘆 se'ls va negar la paraula per par t de l'alcalde en considerar que la

q端esti坦 de l'estelada no era un tema tractat en ple. El motiu pel qu竪 eren al ple 辿s que es va despenjar una

estelada que van posar en un edif ici que hi ha al costat del museu del Mar  i van culpar el PP de fer-la

desapar竪ixer. Mar t鱈nez  en canvi va negar-los durant i despr辿s del ple haver-ho manat a ning炭.

Un altre tema de debat i que va generar pol�mica �s el nou pla local de joventut, que no es va aprovar ja que el

govern (CiU i ERC) no va comptar amb el supor t suf icient per aprovar-lo. El PSC, ICV i Millor van votar-hi en

contra i el punt tamb� va comptar amb l'abstenci� del PP i el regidor no adscrit i majorit�riament van retreure a

l'equip de govern i el regidor de Joventut Ignasi Riera (CiU) d'haver elaborat un pla sense comptar amb la

par ticipaci� dels jove i van criticar que el pla dirigit al joventut tingui una dotaci� econ�mica baixa.  Per la seva

banda, Riera va voler evitar que no s'aprov�s el pla dient que els oferia dotar el pla de m�s pressupost el proper

any per�, no va prosperar.
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